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Onderwerp Beantwoording vraag bezuinigingen in het openbaar vervoer. 

Tijdens de commissievergadering Ruimte en Economie d.d. 10 april heeft u gevraagd wat de gevolgen 
zijn van de bezuinigen op het openbaar vervoer vanaf 2015. Ook heeft u gevraagd welke actie ons 
college heeft ondernomen om het OV in Steenbergen op zijn minst op het huidige niveau te handhaven. 

Zoals bekend wordt het openbaar vervoer in Brabant opnieuw aanbesteed door de Provincie. Eind 2012 
heeft de Provincie het concept programma van eisen en wensen (PvEW) vrijgegeven. Vervolgens heeft 
een regionale projectgroep OV ook namens onze gemeente een gezamenlijke reactie geschreven. 

De Regio vraagt onder meer aandacht voor de ontsluiting van het landelijk gebied, het niet onnodig 
verhogen van frequenties op nu al sterke lijnen, de toekomstvastheid van gedane investeringen in 
toegankelijke bushaltes en de afweging van alle belangen bij wijzigingen in de dienstregeling. West-
Brabant pleit ervoor dat de gemeenten hier goed en tijdig bij worden betrokken. 

Naast de gezamenlijke regionale reactie hebben wij ook nog individueel gereageerd. Wij hebben 
gevraagd rekening te houden met de Ruimtelijke ontwikkelingen AFC en A4. Overigens zijn er weinig 
veranderingen te verwachten voor het openbaar vervoer in Steenbergen. 

Daar waar mogelijk heeft de Provincie de opmerkingen van de Regio verwerkt in het definitieve 
programma van eisen. Voor specifieke informatie verwijzen wij u graag naar de website van de Provincie 
waarop het programma van eisen is gepubliceerd. 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Steenbergen, 
de secretaris, de burgemeester, 

H. Leloux drs. S.C.C.M. Bolten 


